



Date: 02/07/2020

التاريخ: 2020/07/02

Reference: LD/B/FS/20/14

المرجع: LD/B/FS/20/14

Mr. / Hasan Abdul Rahman Al Serkal
Executive Vice President & Chief Operations Officer
Dubai Financial Market
Dubai-United Arab Emirates

سعادة السيد/ حسن عبد الرحمن السركال
نائب رئيس تنفيذي-رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Clarification Disclosure regarding profits of
Drake & Scull International PJSC – the ("Company")

إفصاح توضيحي بشأن أرباح
شركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع ("الشركة")

In reference to the abovementioned subject, and in light of SCA and DFM receiving a number of inquiries from investors about the profits mentioned in the previous disclosure made by the company, and upon the request of the DFM regarding clarification of some points, the company would like to clarify these points as follows:

بالإشارة الى الموضوع المذكور أعلاه، ونظراً لاستلام الهيئة و السوق عدداً من استفسارات المستثمرين والمتعاملين حول الأرباح المذكورة في إفصاح الشركة السابق، وبناء على طلب سوق دبي المالي بخصوص توضيح بعض النقاط، تود الشركة إيضاح هذه النقاط كما يلي:

1. As mentioned in Note #13 of the consolidated financial statements, reversal of provision for expected credit losses include AED 1,518 million relating to certain subsidiaries which are disposed of during the year. Due to the disposed entities we have reversed the provision related to them booked on the Group level for each individual subsidiary.
2. The abovementioned reversal is related to the entities with non-controlling interest which resulted in the net profit to minority.

1. كما هو مذكور في الإيضاح رقم 13 من التقرير المالي، فإن مبلغ (1.518) مليار درهم يتمثل في عكس خسائر الإئتمان المتوقعة المتعلقة بالشركات التابعة المستبعدة خلال السنة، حيث أن هذا المخصص تم تقييده في حسابات المجموعة بالقيمة التي تخص كل شركة تابعة مستبعدة.

2. إن الربح الناتج عن عكس المخصص المذكور أعلاه جزء منه يخص الحصص الغير مهيمنة من الشركات المستبعدة.

We point out, according to the audited financial statements, that Profit or loss and each component of other comprehensive income (OCI) are attributed to the equity holders of the parent of the Group and to the non-controlling interests, even if this results in the non-controlling interests having a deficit balance.

ونود الإشارة، بحسب التقرير المالي المدقق، أن الأرباح والخسائر وكل عنصر من عناصر بنود الدخل الشامل الأخرى تعود لمساهمي الشركة الأم للمجموعة والحصص غير المسيطرة، حتى ولو كانت نتائج الحصص المسيطرة تظهر عجزاً في الرصيد.

Drake & Scull

Furthermore, a change in the ownership interest of a subsidiary, without a loss of control, is accounted for as an equity transaction (Note #2).

For any inquiries, Shareholders are welcome to contact the Investor Relations Department.

كما يتم احتساب التغير في حصة الملكية في الشركة التابعة، دون خسارة السيطرة، كمعاملة حقوق ملكية (مذكور في الإيضاح رقم 2 من التقرير المالي).

كما وترحب الشركة بالرد علي أي استفسار من قبل المساهمين عن طريق الإتصال بقسم علاقات المستثمرين بالشركة.

Sincerely yours,,,

Nader Mugbil
Investor Relations Officer
Drake & Scull International PJSC

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

نادر مقبل
مسؤول علاقات المستثمرين
شركة دريك أند سكل انترناشيونال ش.م.ع.

